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Zapytanie 

 

w sprawie: naprawy parku linowego w parku Nad Sokołówką     

 

 

W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy możliwe jest wykonanie napraw w 

parku linowym mieszczącym się w parku Nad Sokołówką. Mieszkańcy zwracają uwagę na wystające i 

niezabezpieczone druty, które mogą być niebezpieczne.  Jeśli jest to możliwe, proszę o podanie 

terminu wykonania tych prac.  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 


